### **SmallRig**



# Portable Dual Suction Cup Camera Mount SC-2K

User Manual

In order to ensure user's safety and prevent the product damages caused by any improper use, please carefully read the "Warnings" below and properly keep this User Manual for future reference.

#### Foreword

Thank you for purchasing SmallRig products.

### Warnings

- 1. Please read this User Manual carefully
- 2. Load Capacity: 0.5kg / 1.1lbs load capacity for speeds up to 80km/h (50mph), 3kg / 6.6lbs load capacity when not in motion, perfect for lightweight cameras (s2kg / 4.4lbs), action cameras and mobile phones.
- 3. Service Conditions: Suitable for dry, smooth, and clean surfaces Do not mount onto coated surface, marble, old tiles, porous wallpaper, mud walls, unpainted wooden wall, frosted class, or other rough, and
- breathable surfaces.

  4. It is recommended to control the speed under 80km/h on and off-road, and
- check the suctioncondition before use. It is recommended to attach a lanyard and check the equipment every 2 hours.
- 5. Suitable Temperature: -20°F ~ 140°F.
- Please follow the instructions correctly, there is no after-service while having damage to the product caused by abnormal conditions.
- 7. This product is not dustproof and waterproof, please do not use it in water.
- 8. Protect the product from falling to the ground or strong impact.
  9. Do not place the product near combustible or corrosive solutions.
- 10. Do not disassemble the product by yourself to avoid malfunction due to improper operation.

#### Intended Use

- 1. Please read this User Manual carefully, especially the "Warnings" section.
- 2. Please use or store the product under the environmental conditions specified in this User Manual.
- Failure to use the product in accordance with the manual or failure to meet thes pecified working and storage conditions will be considered a violation of use



Overview of the components.



Open the Magic arm with NATO Clamp.



Insert the Magic arm with NATO Clamp into the NATO Rail of suction cup and lock up.



**04** Remove the dust cover of the suction cup before use.









**05** Identify surfaces such as natural marble surfaces, old tile surfaces, breathable wallpaper surfaces, diatomaceous earth wall surfaces, unpainted wooden surfaces, frosted glass surfaces, and other rough or breathable material surfaces that cannot be used.



06 Identify suitable surfaces that are dry, level, smooth, and sturdy. Wipe the suction surface clean before use to ensure dryness and smoothness



Press both suction cups with hands to ensure that they fully adhere to the surface.



Press both sides simultaneously to lock the suction cup.



The equipment can be mounted and used normally after firmly shaking the suction cup and ensuring stable adhesion.



When disassembling, first release the two side latches.



Then, pull up on the handle until the suction cup unlocks.



Mount the dust covers and store the suction cups for future use.

## **SmallRig**



### 小型吸盘组件SC-2K

用户手册

为了保障使用者的安全以及防止不当使用导致产品损坏,请在使用前仔细阅读本手册的"重要提示"。并妥善保管好手册资料,以备随时查阅

### 前言

感谢您购买SmallRig产品。

### 重要提示

- 1 请认直阅读本用户手册
- 2. 吸盘支架适配设备:吸盘支架动态承重0.5kg, 静态承重可达3kg, 适配轻型相机(≤2kg), 运动相机、手机
- 3. 吸盘支架适用于干燥、平整、光洁的表面,不适用:涂料表面、天然大理石表面、老旧瓷砖面、透气墙纸、硅藻泥墙面、未喷漆的木头表面、毛玻璃表面、其他 粗糙或诱气的材质表面
- 4. 车载使用时,建议搭配安全挂绳使用,并将车速控制在80km/h以下,在平坦的道路上使用,并严格2小时检查一次产品的吸附状态
- 5 话用温度为 -20℃~60℃
- 6. 请遵循说明操作,非正常条件下造成的产品损伤不予售后
- 7. 请勿在水中使用,本产品不具备防尘、防水功能
- 8 请勿让产品掉落到地面或强烈冲击
- 9 请勿将产品放置在可燃或腐蚀性溶液附近
- 10. 请勿擅自拆卸本产品、避免因操作不当造成产品故障

### 设备使用规范

- 1. 请仔细阅读用户手册、特别是"重要提示"部分
- 2. 请在本手册规定的环境条件下使用或保存本产品
- 如不按照本手册使用产品,或不遵守规定的工作和保存条件,将被视为 违规使用



01产品平铺图



02 打开滑槽魔术手



**03** 将滑槽魔术手划入吸盘上的滑条,并锁紧



04使用前取下吸盘防尘罩









**05** 涂料表面、天然大理石表面、老旧瓷砖面、透气墙纸、硅藻泥墙面、未喷漆的木头表面、毛玻璃表面、其他粗糙或透气的材质表面不能使用



**06**适用于干燥、平整、光洁、 坚固的表面。使用前可擦拭吸附 面,保证干燥平整



**07** 双手按压两支吸盘,保证吸盘和吸附面充分贴合



08 双手同时按压两侧锁定吸盘



**09** 用力晃动吸盘,检查吸附稳定后,可以搭载设备正常使用



10 拆卸时,先解锁两侧扳扣



向上拉住抠手位,直到吸盘解锁



盖好吸盘防尘罩,收纳以备下次使用